
 

 

Den Norske Klubben Alacant 

 Møtereferat styremøte/arbeidsmøte 

08.01.2024 

Tilstede: Gunnar Solheimsnes, Frank Elvik, Inger Minde, Harald Beldo Minde 

(vara). 

For AK møtte: Reny Eigildatter, Laila Elden og Gunvor Kirkeide. 

I. Planlegging oppstart vårsemesteret 

Kjøkkenet er i rute, innredningen blir montert uke 3. 

Harald tar ansvar for å få ordnet bordet/benken til oppvaskmaskinen. 

Harald renser filtre i aircon.  

Dilan skal ha ansvaret for rengjøring av lokalet og toalettene siden det ikke ble hengt 

opp beskyttelse i forb. med rivningen. 

Vi stiller på dugnad dersom det er nødvendig. 

 

Når er øvrig «mannskap» tilstede: Inga og Dag kommer 15. dm. Jorunn og Sigrid 

kommer 14.dm.  

Reny informerer øvrige oppsittere til «firkanten» om klubbens åpning. 

Oppgaver på fk. torsdag: Ak tar ansvar for vinlotteri. Kafeen ikke åpen. 

Vi møter kl 11, for klargjøring og planlegging. 

 Inger tar ansvar for fornyelser av medlemskap, får plass på Zest.  

Torsdag 18.01. – samme opplegg. 

Torsdag 25.01. – forhåpentligvis er kjøkkenet ferdig og vi kan drive som før. 

Pizzakvelder/medlemsmøter: 07.02. og 21.02. 

Medlemsturer, januar og februar: 

31.01. Vintur Bocoopa 

14.02. Mandelblomstring 

28.02. Cartagena 

II. Eventuellt 

Advokaten i Torrevieja har fortsatt «juleferie» så vi må ta sikte på å ta 

vedtektsendringene opp på Generalforsamlingen. 

Inger klargjør, kopi av de «gamle» og sette opp forslag fra styret på endringene. 



 

 

Ang. fornyelse av kjøkkenet må vi være forberedt på at det kan komme kontroll/ 

besøk av tilsynsmyndigheter. Sørge for at alle regler etterfølges som f.eks. kun salg 

av mat mm. og lodd kun til medlemmer. 

Frank sjekker om vi må ha mattilsynets godkjenning på det «nye» kjøkkenet. 

Gunnar sjekker de spanske reglene for regnskapsføring, om de avviker mye fra 

norske regler, og hva vi eventuelt må være oppmerksom på. 

Fornyelsen av kjøkkenet aktiveres, og avskrives over 10 år. 

Vask av lokalene. Ordning med frivillig vask fungerer dårlig.  Lokalene bør vaskes 

minimum hver uke, helst ved ukeslutt  og skikkelig rengjøring en gang pr mnd. Bør 

vi engasjere utenforstående ? 

Utleie av klubblokalene:  Alle aktiviteter som er åpen for alle medlemmer, ingen 

leie. Private aktiviteter som er «lukkede» og i privat regi, skal betale leie. 

Valgkomiteen rapporterer at de jobber aktivt og håper å være klare med innstilling 

innen utgang januar. 

Styremøte for klargjøring av dokumenter mm. til Generalforsamlingen settes til 

25.01. kl 09.30.   

Utkast til innkalling  

Forslag fra styret ang. vedtekter 

Forslag fra styret ang. forh. av kontingenten. 

Budsjett 

Årsmeldinger 

Reny sjekker med Jardin V om sluttet selskap 06.03. og forhandler pris for meny 

som i fjor. 


